投资回报数据 Return on investment

- 1 减少刀模,便于应对复杂多样的打样订单,减少试制产品、开发打样、产品试销 样、产品确认样、小订单产品的刀模浪费;
- 2 交期更短,减少传统样品制作方式引起的各种时间浪费;
- 3 高精度,高品质,高效率,样品制作更精美,提高接单率;
- 4 数字化管理,存储、调取、修改方便容易,跨地区、跨国沟通成本低及方便;
- 5 创建"开发前置"作业模式,为工业4.0智造时代的"自动化制鞋核心资源——数
- 6 更容易培养新人,并可将人的经验及企业的经验易于保存及传承。

The investment values of digitizing samples room

- Save die cut molds, more flexible, reduce the waste of die molds for trial production, development and proofing, product trial sales samples, product confirmation samples, and small order products;
- 2 Time saving, reduce modification;
- 3 High precision, high quality, high efficiency, high quality.
- Digital management, Communication between facilities in different regions/countries is cheaper and easier; Much easier to store, retrieve and modify designs/files;
- 5 "R&D first", prepare for "the core of automation-data source" in the time of industry 4.0. Build the "constantly improving platform"
- 6 Easier to train staffs, save and pass along the experiences

C-906+V1

视觉识别自动裁切机 Visualized Auto cutting machine

2023年最新推出的专为国际品牌运动鞋类研发中心设计 的多功能数字化样品室打样机型,具有视觉识别裁切功能, 有效解决打样过程中"改刀工艺"需求,节省时间及制作刀模费用。

The newest machine for international brand sports shoes digital sample room launched in 2023, visual recognizing function, solve the recutting problems during sample making, save time and cutting die cost.

C-906

自动裁切机

Automatic cutting machine

2023年最新推出的数字化样品室机型(2020年升级第二代)

性价比极高,通用性强,精巧尺寸,220伏电压,可进驻城市内写字楼,

适合各种贸易公司、开发中心的样品室使用,

时尚工业设计风格,是最多企业选择的样品室裁切机型。

The newest machine for digital sample room launched in 2023

(The 2nd generation of 2020 classic model), cost-effective, compact in size, 220 volts.

Suitable for office buildings in the city and sample rooms of various trading companies and development centers. Fashionable industrial design,

the most companies choose for sample room smart cutting

机器尺寸_dimension ■(L) 1660mm x (W) 1500 mm x (H)2200mm

裁切面积_cutting area ■ (L)820mm x (W)600mm

工作电压_voltage ■ AC220V 60HZ

整机重量 weight ■ 497KG







----- 相关机型视频请扫码观看 -----